
Referat fra afdelingsmøde i afd. 25 den 7. september 2016 
Mødedeltager: 15 beboere fordelt på 12 lejemål, Hanne Petz fra Organisationsbestyrelsen, Jette P. 
Kristensen og Elke Petersen fra Administrationen, Carsten B. Gjerlevsen fra Inspektørafdelingen og 
Ejendomsfunktionær Morten Pedersen 
  

1. Valg af dirigent 
Hanne Petz blev valgt 

2. Valg af stemmeudvalg 
Carsten B. Gjerlevsen og Morten Pedersen blev valg 

3. Valg af referent 
Annalise Lyngkilde blev valgt 

4. Aflæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år 
Beretning var sendt ud sammen med mødeindkaldelsen. Den blev godkendt 
Eneste bemærkning var en appel til beboere med carport om at de bruger den og ikke parkere på 
de fælles parkeringspladser, da vi jævnligt oplever at der mangler parkeringspladser. 

5. Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab til orientering. 
Jette P. Kristensen gennemgik regnskabet. 

6. Godkendelse af afdelingsbestyrelses forslag til de overordnede rammer for iværksættelse af 
arbejder og aktiviteter i afdelingen 
Carsten B. Gjerlevsen gennemgik de planlagte arbejder for 2017 hvorefter de blev godkendt 

7. Behandling af indkomne forslag 
a. Husdyr – ordensregler pkt. 11 ændres 

Der var indkommet et ændringsforslag hvor det blev præciseret at tilladelsen skulle 
gælde 1 hund eller 1 kat  
Afstemningen blev foretaget skriftligt og viste 8 ja og 16 nej. Forslaget blev forkastet. De 
eksisterende ordensregler gælder stadig. Det er ikke tilladt at holde husdyr i afd. 25 

b. Vask af affaldscontainere til husholdningsaffald, metal, glas, plastik 
Carsten kunne oplyse at prisen for 2 årlige vask af containerne ville beløbe sig til ca. 2.400 
kr. Forslaget blev vedtaget 

8. Fremlæggelse af afdelingens budget for 2017 til godkendelse 
Jette P. Kristensen gennemgik budgettet som lagde op til 0 kr. i huslejestigning. Budgettet blev 
godkendt 

9. Valg til afdelingsbestyrelsen: 
A. Valg af bestyrelsesformand: 

Ingen blev valgt 
B. Valg af bestyrelsesmedlem 

Ingen blev valgt 
C. Valg af suppleanter 

Ingen blev valgt 
Der er dermed pt. ingen afdelingsbestyrelse i afd. 25.  

10. Valg af 3 medlemmer til boligforeningens repræsentantskab og samtidig til repræsentantskabet for 
Antenneforeningen. 
Lis Knudsen Frederikparken 3.2.2 blev valgt 

11. Valg til grundejerforeningen Prinseparkens bestyrelse 
Annalise Lyngkilde blev genvalgt 

12. Valg af administrator for fælleslokale og gæsteværelser 
Preben Jensen blev genvalgt 

13. Eventuelt 
Der blev ønsket et brev til samtlige beboere om ikke at fodre fugle da flere beboere har haft 
rotter inde på terrassen. 
Annalise Lyngkilde sagde tak for gaven ifbm. fratrædelsen som afdelingsformand i maj. 
Carsten B. Gjerlevsen fortalt kort om el- delebiler som der med fordel kan etableres/stilles til 
rådighed i afdelinger som ligger tæt.  


